
Op 8 september heeft er een gesprek plaatsgevonden  met 

wethouder Van Leeuwen en dhr. Lautenbach van de gemeente 

Dalfsen,inzake de herinrichting van het Kroonplein te Lemelerveld 

 .Dit gesprek was nodig omdat er, ondanks verschillende 

verzoeken,geen aandacht werd geschonken aan de belangen van de 

standplaatshouders. In het nieuwe plan wordt namelijk een plek 

aangewezen die geheel buiten de routing van het winkelend publiek 

ligt. 

Tijdens dit onderhoud werd direct van wal gestoken met een 

opmerking van de wethouder  dat de standplaatshouders geen actieve 

inbreng zouden hebben gehad richting de commissie die de 

herinrichting begeleid. 

Verschillende malen heb ik  ons verzoek uiteengezet tijdens 

informatie avonden bij Zaal Reimink en tijdens een inloopavond bij 

lunchroom “de Kletsmajoor”,oa. in gesprekken met dhr Lautenbach en 

destijds met wethouder Agricola, terwijl wij als standplaatshouders 

nooit een uitnodiging hebben gehad om hieraan deel te nemen 

 Op 9 november 2010, bijna vijf jaar geleden, is er een brief 

verzonden naar de gemeente Dalfsen ( zie bijlage) , met het verzoek 

ook bij het overleg betrokken te worden, maar dit werd genegeerd. 

Iedere keer luidde het antwoord “ jullie wensen worden meegenomen 

in het overleg.. Mooi niet dus. 

Van een passieve houding onzerzijds is dan ook geen sprake 

Volgens de wethouder is er geen mogelijkheid voor een andere plek 

en is de nieuwe herinrichting vrij van obstakels en ligt het volgens 

hem aan de inventiviteit van de standplaatshouders om meer omzet 

te genereren. Op de door ons gevraagde nieuwe locatie zal dit zeker 

lukken. 



Uit ervaring weet ik , dat wanneer er een plek ingenomen wordt in de 

winkelrouting er een aantoonbare omzetverhoging inzit , daarbij komt 

ook nog dat verschillende ondernemers aan het Kroonplein graag 

hebben dat de kramen aansluiten bij de winkels.Marktkramen voor de 

deur geeft reuring volgens hen  

Het is nu zeker voor ons van belang om te zorgen voor een betere 

plek,temeer daar er een hele vleugel van het winkelcentrum leegstaat 

en wij helemaal geen aansluiting meer hebben met het winkelbestand. 

Volgens de gemeente is het onmogelijk een betere punt te creëren 

omdat daarvoor  parkeerplaatsen opgeofferd moeten worden. 

Op het voorstel van mij om dan van de oude verkoopplek 

parkeerplaatsen te maken werd negatief gereageerd door de 

wethouder en Dhr Lautenbach. Als argument voerde men aan dat de 

routing van het plein vaststaat en hier geen veranderingen meer 

mogelijk waren. 

Al met al een beleid waar totaal wordt voorbijgegaan aan de belangen 

van de standplaatshouders, terwijl er jaarlijks een behoorlijk bedrag 

aan precariorechten moet worden afgedragen. 

Wij hebben het gevoel niet serieus te worden genomen en verzoeken 

U om hierin een bemiddelende rol te vervullen zodat de gemeente 

alsnog overstag gaat om ons verzoek in te willigen . 

PS.Volgens ons is het nu de kans om veranderingen aan te brengen. 

Als ik de berichten in de krant moet geloven,  wordt er nu een 

miljoen extra uitgetrokken voor de herinrichting en liggen alle 

kaarten nog open.Helaas kunnen wij geen subsidie aan bieden anders 

was misschien direct aan ons verzoek voldaan, maar onze jaarlijkse 

bijdrage moet toch voldoende zijn om  met onze wensen rekening te 

houden 



 

 

 

 

 

 

 


